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Torsdag 22 marts 2018 i Hadsten Hallens cafeteria. 

Fremmødte i alt: 15 

 

1.  Velkomst samt valg af dirigent 
 

 Dirigent blev Poul Erik Handberg, som konstaterede at generalforsamlingen var lovlig 

varslet og dermed beslutningsdygtig. 

 

2.  Formandens beretning 
 

Så gik der pludselig et år til - og det har ikke været uden udfordringer. 

- Kommunalisering af veje: Vi har henvendt os til Trafik & Vej og til politikerne, og de 

er stort set kommet med samme svar: "Der sker ikke noget før i det nye byråd...". I 

mellemtiden har kommunen jo meldt ud, at man har til hensigt at rulle den gennemførte 

privatisering af fælles veje tilbage igen, og at det kommer til at ske fra og med 2020, dog 

lige med den krølle at man "ikke melder vejnavnene ud endnu" - det tyder jo på at vi skal 

være oppe på mærkerne for at sikre os, at vores stamveje bliver "tilbagekøbt" som ventet. 

Hvis der sidder nogen med en lokalpolitiker i maven, synes jeg vedkommende skal stille 

op til bestyrelsen, for sådan én kan vi godt få brug for.... 

 

- Fiber og fortove - Siden sidst er alle lysfibrene kommet i jorden - der har været en 

håndfuld "last minute" bestillinger, hvor der er blevet gravet op endnu en gang for at 

lægge fiber ind til en enkelt husstand, og også mindst ét sted hvor det var Yousee der var 

ude med skovlen, efter at Eniigs gravesjak var taget videre. 

Citat fra sidst: "Der er ingen økonomiske eller andre forpligtelser i aftalen for foreningen  

og det betyder også, at vi som tidligere kan og skal holde leverandøren med dennes 

underentreprenører op på, at de afleverer stier, rabatter, vendepladser og fortove i 

minimum samme stand som før de begyndte at grave. Som mange sikkert har bemærket 

er det ikke det der sker. Knækkede fliser, jordvolde og løse sten midt i græsrabatterne, 

hjulspor både her og der." 

Det har pågået i flere omgange siden forsommeren sidste år, og entreprenørens sidste 

forsøg på at rydde op efter sig selv har både taget ualmindelig lang tid, og er ikke 

lykkedes ualmindelig dårligt, set med modtagernes øjne - der er stadig adskillige skævt 

liggende og knækkede fliser, heriblandt endda nogle af de nye fliser, der er skiftet i sidste 

omgang - så vi har bedt Eniig's projektleder om at komme forbi endnu en gang og 

medbringe sin foretrukne fliselægger, hvad enten det er den samme eller en ny. 

Heldigvis lyder det til, at at Eniig fortsat er indstillet på at gøre arbejdet færdigt - for det 

er de i hvert fald ikke endnu. 

 

- Legepladsen: Vi har indhentet en håndfuld tilbud på renovering og udskiftning af 

legeredskaber, herunder fjernelse og udskiftning af legetårnet. Hvis det skal ende med 

noget tilsvarende det som står der nu (inklusive småredskaber) løber det op i 120-

140.000, som vi selvf. gerne vil dele med Tyregaarden. Henvendelse til kommunen gav 

ingenting; vi fik standardsvaret: "der findes desværre ikke en pulje til sådanne projekter”. 
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Legetårnet et nu ved at være i så dårlig forfatning, at vi formentlig kommer til at pille det 

ned af sikkerhedshensyn, uanset om vi ender med at købe et nyt eller ej. Det vil blive en 

lidt trist legeplads uden, men vi kan ikke forsvare at lade det stå og rådne op. 

 

- E-mail til alle medlemmer - det er tæt på, men ikke tæt nok... Kom nu ud a busken, I 

sidste der mangler (ca 15). 

 

- Hjertestarter: Vi har søgt Trygfonden og fået afslag, og vi har søgt igen og fremhævet 

begrundelsen, at området her er en "sort plet" på hjertestarter-kortet - i mellemtiden er der 

fremsat et forslag til generalforsamlingen i samme sag - mere herom senere. 

 

- Her udover er der jo en stribe ting, der bare har gået deres vante gang - vi har lavet skt. 

hansbål, fået fejet, renset kloakker, ryddet sne og saltet, vi har fået slået græs; meget græs  

så meget at Svend Høj på et tidspunkt kørte næsten et trailerlæs væk fra hver vendeplads  

og det var vi endda så heldige at få med i prisen. Heldigvis har Svend indvilget i at slå 

græsset igen i år, og det er vi meget glade for. 

 

Formanden opfordrer til at dem som mangler at fremsende sin e-mail adresse (en e-mail 

der fungere) får det gjort, da det er via e-mails bestyrelsen fremover vil kommunikere 

med grundejere. Sin E-mail adresse kan sendes til ”formanden@hadstenvest.dk”  

 

Formandens beretning blev efterfølgende godkendt. 

 

3.  Fremlæggelse af reviderede regnskab 
 

 Regnskabet 2017: 

Blev omdelt, gennemgået og godkendt.  

Der var ingen bemærkninger ud over at bestyrelsen skal arbejde for at få mere afkast af 

de penge som står på diverse kontoer. 

 

Budget 2018: 

Blev omdelt og gennemgået.  

Der var ingen bemærkninger ud over at man støtter budgetposten til fornyelse af 

legepladsen. 
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4.  Behandling af indkomne forslag fra bestyrelse og medlemmer 
 

 Anne-Mette Jensen, Sverigesvej 42 stiller forslag om indkøb af en hjertestarter: 

Bestyrelsen har i det forgangene år arbejdet med dette og har søgt TrygFonden om 

tilskud, hvor der forventes svar inden sommer.  

Generalforsamlingen besluttede at vi i grundejerforeningen vil have en hjertestarter 

ligegyldig om vi modtager tilskud fra Trygfonden eller ej og derfor skal bestyrelsen indtil 

afgørelsen fra TrygFonden arbejde med følgende: 

- hvor købes en hjertestarter, varmeskab, el-måler, osv 

- finde en elektriker der kan montere den. 

- hvor kan man få kursus, hvordan fungere hjerteløbere, osv 

Hjertestarter indkøbes så snart der er faldet en afgørelse fra TrygFonden. 

 

Bestyrelsen stiller forslag om vedtægtsændring: 

Nuværende ordlyd: 

Medlemmers forslag, der ønskes behandlet på en ordinær generalforsamling, skal fremsættes 

skriftligt, stiles til generalforsamlingen og være formanden i hænde senest den 20. i måneden før 

generalforsamlingens afholdelse. 

Ny ordlyd: 

Medlemmers forslag, der ønskes behandlet på en ordinær generalforsamling, skal fremsættes 

skriftligt, stiles til generalforsamlingen og være formanden i hænde senest den 20. februar før 

generalforsamlingens afholdelse. 

Generalforsamlingen besluttede at stemme for vedtægtsændringen med den nye ordlyd. 

 

5.  Valg 
 

 Formand – ikke på valg 

Bestyrelse – Peter Kristiansen blev genvalgt 

                     Carl Åge Pedersen blev valgt ind i stedet for Lean Vestergaard 

1. Suppleant – Jens Hvass blev genvalg 

2. Suppleant – Anne-Mette Jensen blev valgt 

Revisor – P. E. Handberg blev genvalgt 

                 Lean Vestergaard blev valgt 

Revisorsuppleant – Ingen blev valgt og besluttet at hvis det bliver nødvendigt, så finder 

bestyrelsen en der kan træde ind som revisor. 

 

6.  Eventuelt 
 

 Lean Vestergaard gennemgik graf over hvordan udviklingen siden 2002 har været med 

hensyn til indestående på diverse kontoer, samt udviklingen af renter og obligationer. 

 
P. E. Handberg takker for god ro og orden. 


